
Jernbaneforum Midt-Norge 

Årsrapport for 2023  
1. Bakgrunn og formål  
 
Jernbaneforum Midt-Norge er et samarbeid mellom Trøndelag fylkeskommune og 17 kommuner 
med jernbane i Trøndelag. Forumets overordnede formål er 
 

å ivareta deltakernes interesser knyttet til gods- og passasjertransport på  
 
1. Nordlandsbanen (Trondheim – Nordland grense),  
2. Meråkerbanen, (Stjørdal – Storlien) 
3. Rørosbanen (Røros - Trondheim) og  
4. Dovrebanen (Oppdal-Trondheim)   

 
Forumet tar opp relevante jernbanesaker, arbeider for en høyest mulig nasjonal prioritering av 

utbygging, drift og vedlikehold på banene Midt-Norge, og er en møteplass mellom deltakerne 

sentrale politikere, samferdselsmyndigheter, operatører, næringsliv og øvrige aktører med ansvar, 

myndighet og interesse for jernbane i Midt-Norge.  

 

2. Forumets medlemmer, representanter og roller  
 

Organisasjon Representant Rolle 

Trøndelag FK Karin Bjørkhaug Leder 

Trøndelag FK Kristian Torve  
Trøndelag FK Steinar Aspli Nestleder 

Trøndelag FK Rakel Trondal  

Trøndelag FK Pål Sæther Eiden  

Oppdal Arne Braut Arbeidsutvalg 

Rennebu Ola Øie  

Røros Isak Busch  

Holtålen Arve Hitterdal  

Midtre Gauldal Sivert Moen  

Melhus Jorid Jagtøyen  

Trondheim Ola Lund Renolen Arbeidsutvalg 

Malvik Ole Herman Sveian  

Meråker Kjersti Kjenes  

Stjørdal Ola Hermod Sandvik  

Levanger Anita Ravlo  

Verdal Pål Sverre Fikse  

Inderøy Ida Stuberg  

Steinkjer Øystein Bjørnes Arbeidsutvalg 

Snåase Snåsa Arnt Bardal  

Grong Borgny Grande  

Namsskogan Stian Brekkvassmo  

 

 

  



Kommuneadministrasjonene kan også være representert som konsultative medlemmer, sammen 
med bl.a.  
 
Jernbanedirektoratet  BaneNOR Togoperatører - (VY, SJ, Cargonet m.fl.) 
Statens vegvesen NHO  LO  Næringsforeninger 
Fylkesmannen  Nye veier Trafikverket Region Jämtland Härjedalen 
 
Andre, delvis overlappende jernbaneforum (i forlengelsene av Røros-, Dovre-, Nordlands- og 
Meråkerbanen), samt stortingets transportkomite og representanter fra Trøndelag blir også invitert 
til plenumsmøtene.  
 
Administrasjonen i Trøndelag fylkeskommune har virket som sekretariat for forumet. 
 

3. Forumets møtevirksomhet 2023 
 

Det ble avholdt 4 plenumsmøter (10. februar, 27. april, 16. juni og 4. oktober) og ett digitalt møte (8. 
mai) i 2023. Innsikt i, og bidrag til NTP-prosessen har vært sentralt for møtene, noe vedlagte 
uttalelser fra møtene gjenspeiler. Jernbaneforumet på Brekstad den 27. april var koordinert og delvis 
gjennomført sammen med Forsvarsforum Trøndelag. Møtet på Oppdal 16. juni var et felles møte 
med Jernbaneforum Dovre-og Raumabanen, som Trøndelag fylkeskommune også har 
sekretariatsansvar for.   
 

4. Forumets øvrige virksomhet i 2023 

Sekretariatet har deltatt i programutviklingen og flere av medlemmene i jernbaneforumet deltok på 
nasjonalt Jernbaneforum i Oslo 07.03.2023. I tillegg til møter i Arbeidsutvalget, som er ansvarlig for 
innholdet i plenumsmøtene, har forumets nestleder og administrasjonen i Trøndelag fylkeskommune 
hatt møter til forberedelse av en mulighetsstudie / markedsanalyse for styrket togtilbud (pendlertog) 
mellom Grong og Steinkjer.  

 
5. Økonomi  
Jernbaneforum Midt-Norge hadde ingen utgifter i 2023, ettersom partene dekker egne kostnader og 
fylkeskommunen betaler møtekostnader o.l. utgifter i tilknytning til plenumsmøtene. Ved inngangen 
til 2024 har forumet t 468 000 kroner til disposisjon. Begrunnelse for, og bruk av deltagernes tilskudd 
til forumet finnes i følgende saksframlegg: 
Tilskudd til jernbaneforum Midt-Norge i 2021 og kommende år.- Fylkesutvalget (13.04.2021)  
Rapport fra arbeidet i og med ulike jernbanefora - Fylkesting 25.-26.04.2023  
5 av de 17 kommunene har ikke ytt tilskudd som omsøkt i 2021 (til sammen kr. 160 000). 

  
  

 Trondheim                       11. januar 2024  
  Gaute R. Dahl  

 
 
 
 
 

https://opengov.360online.com/Meetings/TRONDELAG/Meetings/Details/1213071?agendaItemId=209733
https://opengov.360online.com/Meetings/TRONDELAG/Meetings/Details/2378157?agendaItemId=215390


 



 



 
 



 
 



 


